

I&E TALKS I&E TALKS I&E TALKS I&E TALKS

TUESDAY
15 / 10

Presentation in English

WHEN

11:30 - 13:00

WHERE

**BUILD. 09B
PNRB
CO-WORKING SPACE**



Marie Paindavoine

PHD IN CRYPTOGRAPHY

2024

**I&E TALKS
2024**



Marie Paindavoine est docteure en cryptographie et a plus de 10 ans d'expérience dans le domaine de la cybersécurité. Après une thèse sur le chiffrement homomorphe à Orange Labs, elle a travaillé sur la sécurité de véhicules connectés à l'alliance Renault-Nissan-Mitsubishi, puis a dirigé l'équipe cybersécurité de Famoco, leader français du téléphone sécurisé. En 2023, elle fonde Skyld, startup deeptech, spin off de l'inria et pionnière en France sur la cybersécurité de l'intelligence artificielle. Skyld a été ensuite accélérée par l'université de Berkeley, et vient de rejoindre Station F.

Marie Paindavoine holds a PhD in cryptography and has over 10 years of experience in the field of cybersecurity. After completing a thesis on homomorphic encryption at Orange Labs, she worked on the security of connected vehicles at the Renault-Nissan-Mitsubishi alliance, and later led the cybersecurity team at Famoco, a French leader in secure phones. In 2023, she founded Skyld, a deeptech startup and spin-off of Inria, pioneering AI cybersecurity in France. Skyld was later accelerated by the University of Berkeley and has recently joined Station F.

